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立法會內務委員會立法會內務委員會立法會內務委員會立法會內務委員會

1999 年年年年 5 月月月月 14 日舉行的特別會議日舉行的特別會議日舉行的特別會議日舉行的特別會議

張文光議員在 1999 年 5 月 14 日早㆖的特別內務會議席㆖動議的議案措辭如㆘：

本委員會對政府在本委員會邀請、要求、和動議㆘，仍然拒絕委派官員出席五月十㆕

日的立法會特別內務委員會會議，聆聽立法會議員和法律界㆟士的意見，認為政府既

不尊重立法會，也不重視立法會內務委員會所邀請的法律界㆟士的意見。本委員會對

此表示極度不滿。

(Translation)

Motion moved by Hon CHEUNG Man-kwong
at the special House Committee Meeting

held in the morning of Friday, 14 May 1999

Wording of the Motion

"That as, notwithstanding the invitation, request and motion made by this Committee, the
Government still refuses to send its officials to attend the Special House Committee
Meeting held on 14 May 1999 to listen to the views of Members of this Committee and the
legal profession, this Committee considers that the Government neither respects this
Committee, nor attaches importance to the views of the legal professionals invited by this
Committee and that this Committee expresses its profound dissatisfaction."


